
 1 

                 HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 

                 Zastupitelstvo hl. m. Prahy  

                 Finanční výbor Zastupitelstva hl. m. Prahy 

 

 

Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 19. 1. 2015 
 

 

Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 7 z 9 členů výboru. Při hlasování k U18, U19 a U20 

přítomno 6 členů výboru.   

 

Omluveni: Ing. J. Hrabák, R. Nepil 

 

Hosté: P. Dolínek - náměstek primátorky hl. m. Prahy, prof. Ing. E. Kislingerová, CSc. – 

náměstkyně primátorky hl. m. Prahy, Ing. J. Pařízek - zástupce starosty MČ Praha 22,  Ing. J. 

Ďuriš - gen. ředitel Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s., P. Procházka - pověřený řízením 

organizace ROPID, Ing. L. Pivec pověřený řízením TSK hl. m. Prahy, Ing. Z. Javornická -  

zástupkyně ředitele Magistrátu pro sekci finanční a správy majetku, Bc. A. Bellu - zastupitel 

hl. m. Prahy, zástupci sdělovacích prostředků a veřejnost 

Zahájení:    14.07 hod. 

Ukončení:  15.24 hod. 

 

Výbor je usnášeníschopný. 

 

Jednání řídil: předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA 

 

 

1. Úvod 

 

Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, přivítal přítomné a konstatoval, že FV 

ZHMP je usnášeníschopný. A navrhl ověřovatelem zápisu Ing. J. Nouzu.   

 

U18. 

FV ZHMP schvaluje ověřovatelem zápisu z jednání FV HMP dne 19. 1. 2015 člena FV 

ZHMP Ing. J. Nouzu. 

6 pro, 0 se zdrželo, 0 proti – návrh byl přijat 

 

Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, představil přítomným program jednání 

FV ZHMP a vzhledem k tomu, že nebyly připomínky ani pozměňovací návrhy, dal hlasovat o 

předloženém programu jednání. 

 

 



 2 

 

U19. 

FV ZHMP schvaluje program jednání FV ZHMP dne 19. 1. 2015 v předloženém znění. 

6 pro, 0 se zdrželo, 0 proti – návrh byl přijat 

 

 

Na závěr úvodu vyzval předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, k doplnění či 

připomínkám k zápisu z jednání z minulého zasedání FV ZHMP, konaného dne 15. 12. 2014. 

Vzhledem k tomu, že byl zápis bez připomínek, dal hlasovat o unesení   

 

U20. 

FV ZHMP bere na vědomí zápis z minulého jednání FV ZHMP. 

6 pro, 0 se zdrželo, 0 proti – návrh byl přijat 

 

 

2. Informace o stavu přípravy návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2015 

 

Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, přistoupil k druhému bodu jednání a 

předal slovo prof. Ing. E. Kislingerové, CSc. – náměstkyni primátorky hl. m. Prahy. Ta v 

úvodním slovu představila přítomným podrobně současný stav přípravy návrhu rozpočtu 

vlastního hlavního města Prahy na rok 2015. 

     

Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, poděkoval za obsáhlý úvod a předal 

slovo P. Dolínkovi - náměstkovi primátorky hl. m. Prahy. Ten ve svém úvodním slovu 

přiblížil přítomným stav přípravy návrhu rozpočtu zejména v kapitole 03 - Doprava, kde 

zdůraznil priority a základní ukazatele. 

 

Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, otevřel diskuzi k tomuto bodu. 

Přihlásili se předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, Ing. J. Nouza, prof. Ing. 

E. Kislingerová, CSc., Ing. O. Martan, Ing. Z. Javornická, Ing. J. Haramul a RNDr.                 

J. Plamínková. Na úvod byly řešeny limity jednotlivých výdajů a byla diskutována možnost 

nových zdrojů rozpočtu hl. m. Prahy. V další části diskuze byla probírána zejména témata 

směřující k navrhovanému financování městských částí hl. m. Prahy.  

 

Po diskuzi přistoupil předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, k další části bodu 

"Informace o stavu přípravy návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2015", a to k 

prezentacím jednotlivých organizací. Z toho důvodu předal slovo P. Procházkovi - 

pověřenému řízením organizace ROPID. Ten ve své prezentaci přiblížil přítomným jak 

způsob fungování jím řízené organizace, tak systém PID i s prognózou vývoje v dalších 

letech. Na závěr sdělil svou připravenost zodpovědět otázky v případné diskuzi.  

  

Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, poděkoval za vyčerpávající prezentaci a 

předal slovo Ing. J. Ďurišovi - gen. řediteli Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s., který 

ve své prezentaci přiblížil přítomným předpoklad nákladů souvisejících se závazkem veřejné 

služby, dále zdůraznil úspory v organizaci a v další části své prezentace sdělil investiční 

potřebu Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s., spolu s vývojem kompenzace a přehledem 

tržeb.   
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Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, poděkoval za prezentaci a otevřel 

krátkou diskuzi. Do té se přihlásili Ing. J. Haramul, Ing. O. Martan, prof. Ing. E. 

Kislingerová, CSc., Ing. J. Ďuriš a Ing. J. Pařízek - zástupce starosty MČ Praha 22.  

Diskutována byla problematika nákupu nových tramvajových vozů a terminologie použitá 

v prezentaci, v další části pak směnečný program a případný dopad snížení cen některých 

předplatních kuponů.  

 

Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, uzavřel diskuzi a předal slovo Ing. L. 

Pivcovi - pověřenému řízením TSK hl. m. Prahy. Ten ve svém úvodním slovu velmi 

podrobně představil fungování TSK hl. m. Prahy. Dále zvýraznil některé významné akce 

realizované v roce 2014 spolu s návrhem akcí pro rok 2015. Také nastínil zdroje TSK hl. m. 

Prahy mimo rozpočet hl. m. Prahy. V závěru seznámil přítomné s vnitřním dluhem na 

majetku, který spravuje jím řízená organizace, a představil návrh investic na rok 2015. 

 

Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, dal na závěr bodu hlasovat o návrhu 

usnesení. 

 

U21. 

FV ZHMP bere na vědomí informace o stavu přípravy návrhu rozpočtu vlastního hl. m. 

Prahy na rok 2015. 

7 pro, 0 se zdržel, 0 proti – návrh byl přijat 

 

3. Různé  

 

Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, otevřel bod, načež proběhla krátká 

diskuze Ing. O. Martana a Ing. Z. Javornické k předešlému bodu, zejména fungování 

Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s., a systému jeho financování i predikci do let 

budoucích. 

 

Předseda FV ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, po této krátké diskuzi poděkoval všem 

přítomným za účast a ukončil jednání FV ZHMP. 

 

 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA  

předseda FV ZHMP 

 

 

 

 

Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 

Odsouhlasil: Ing. P. Paneš, Ph.D. - ROZ MHMP 

Ověřil: Ing. J. Nouza - člen FV ZHMP 


